
 

 

Protokoll Fotbollssektion Ungdom/Dam 
Hampetorp-Odensbackens IF 

2019-04-24 kl 18.00 Odenvallen 

 

Närvarande: Tony Olsson, Johan Stannisson, Jenny Stannisson, Malin Andersson, Mikael Palm, Pernilla 

Tegin, Susanne Wilén & Helena Hiltunen 

§1 Mötets öppnande 

Tony hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

§2 Godkännande av dagordningen 

Dagordning godkänns. 

§3 Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll läses igenom och godkänns. 

 

§4 Skrivelser och rapporter 

Information från arbetsgrupperna kring kommande arrangemang: 

Valborg: Susanne och Jenny berättar om planeringen inför Valborgsfirandet på Odenvallen. Publicering 

om eventet har gått ut samt information till ledarna att uppmana lagen att baka till fikabuffén. Dock kan 

det hända att det råder eldningsförbud men i så fall firar vi ju ändå Valborg utan brasa. 

Fotbollsskola: Nu går det att anmäla sig till detta via laget.se. Fotbollsskolan är vecka 33, måndag till 

torsdag.  

HOIF-dagen: Tony berättar att gruppen ska ses och göra spelschema mm.   

§5 Ekonomi och försäljning 

Vi har precis börjat sälja Newbody. Broschyrer är utlämnade till alla lagen. Sista dag för att redovisa 

försäljningen är den 10 maj. Information om hur redovisningen går till finns på hemsidan på laget.se. 

HOIF har köpt in PS4 och FIFA19 till samlingslokalen. Kostnaden för inköpet ska delas mellan ungdom- och 

damsektionen, herrsektionen och huvudstyrelsen.  

Domare:  

Ungdom- och damsektionen står för kostnaden av domarutbildning för Sajjad. Sajjad är en ung man från 

Örebro som kommer att kunna döma de äldsta lagen på hemmamatcher. Tony ska fråga Sajjad om han 

även kan tänka sig att vara ledaransvarig för alla unga ledare på fotbollsskolan. Vi summerar att vi har god 

tillgång på domare till våra yngre lag nu och det bådar gott inför säsongen. 

Vi diskuterar eventuella riktlinjer där syskon dömer när syskon spelar match.  Johan ska kolla med 

förbundet vad som gäller.  

Jenny behöver få in aktuella listor på de nyutbildade 06:orna som vill döma matcher. Nytt för i år är att 

domare uppmanas döma matcher 2 och 2, vilket ju särskilt är bra för nybörjare.  



Domarersättning 9 mot 9 är 300 kr/match. Ersättningen om domarna dömer 2 och 2 är vanligen 

hälften/hälften för en match men vi beslutar att vi ska ersätta dem med 0,75 istället. Det vill säga att om 

en match kostar 300 kr för 1 domare att döma själv kommer de som dömer 2 och 2 få 225 kr vardera.  

P06/07 har delats och deras lagkassa kommer att fördelas efter antalet spelare; 2/3 till 04/06 och 1/3 till 

07/09. 

Disktrasor: Vår sektion har 758 paket disktrasor kvar att sälja, det är 3 stycken trasor i varje paket. Vi 

beslutar att vi ska dela ut 5 paket till varje spelare och att försäljningen av ett paket endast är 10 kr. 

Pengarna går direkt till lagens egna kassor. Pengarna får swishas till ledare/försäljningsansvarige i varje lag 

som sedan får föra det vidare till kassören i HOIF. Vi ska även försöka sälja disktrasor i kiosken. 

§6 Övriga frågor 

Vi vill anordna en bussresa till Friends arena söndag den 8 september för att se landslaget möta 

Norge. Vi upplever att detta har varit mycket lyckade utflykter tidigare och vill göra om det. Tony 

berättar att biljetter släpps i maj, han ska önska antalet biljetter på vad som kan få plats i en buss, 

han ska höra sig för med Andreas Talbäck. 

Susanne informerar att de äldsta tjejerna är anmälda till en 7 mot 7-serie för damer. De är anmälda 

som ett SMÅ-HOIF-lag.  

Johan berättar om pojkarnas önskemål om vad som ska finnas i deras omklädningsrum: Lådor under 

bänkarna, whiteboardtavla, köksö, portabel högtalare och en HOIF-flagga att ha med på match. Vi 

kommer överens att kostnaden för högtalaren får tas från deras lagkassor men att vi i övrigt inte ser 

några bekymmer att infria pojkarnas önskemål. De äldsta flickorna har ännu inte haft någon träff 

angående vad de önskar till sitt omklädningsrum men när det är gjort köper vi in sakerna gemensamt 

till omklädningsrummen. Susanne och Helena tror att tjejerna nog önskar sig något liknande. 

Lagfotografering: Susanne ska prata med Therese Holmberg om hon har tid att fotografera alla våra 

lag någon lämplig torsdagskväll i maj.  

Söndag den 28 april kl 16.00 ska Johan, Tony och Jenny hålla i ett ledarmöte på Odenvallen. Vi 

diskuterar diverse saker som behöver tas upp. Till detta möte ska även ledarna få presentkort på 

stadium som tecken på vår uppskattning. Vi beslutar att även ledarna för F04/05 som är från SMÅ ska 

få presentkort.  

§7 Nästa möte 

Måndag den 27 maj kl 18.00 på Odenvallen.  

§9 Avslutning 

Tony tackar och avslutar kvällens möte. 

 

 

Ordförande   Sekreterare 

 

Tony Olsson   Helena Hiltunen 



 


